
 

 
МАЛОВИСКІВСЬКА МІСЬКА РАДА 

НОВОУКРАЇНСЬКОГО РАЙОНУ КІРОВОГРАДСЬКОЇ ОБЛАСТІ 

 
ПРОТОКОЛ  

ПЛЕНАРНОГО ЗАСІДАННЯ 
36  ЧЕРГОВОЇ СЕСІЇ МІСЬКОЇ РАДИ 8 СКЛИКАННЯ 

 

Дата проведення : 26 січня   2023 року  
Початок засідання: 10.00. 
Місце проведення: сесійна зала міської ради, вул. Спортивна. 6. м. Мала Виска 

Головуючий – міський голова Юрій ГУЛЬДАС  

Гульдас Ю.Л.: Доброго дня, шановні депутати та усі  присутні. У залі з 26 

депутатів міської ради присутні 24 депутати .  

 

Які будуть пропозиції щодо початку роботи сесії?  

(вносяться п р о п о з и  ц і  ї  )  

Надійшла пропозиція розпочати роботу пленарного засідання чергової тридцять 

шостої  сесії міської ради. Прошу проголосувати (поіменне голосування): 

 

ЗА-25 

ПРОТИ-0 

           УТРИМАЛИСЬ-0 

 

Гульдас Ю.Л.: Тридцять шосту сесію Маловисківської міської ради восьмого 

скликання оголошую ВІДКРИТОЮ. 

(Звучить гімн України) 

Отже, на порядок денний тридцять шостої сесії Маловисківської міської ради 

виносяться такі питання: 

1. Про затвердження  структури  КНП «Маловисківська лікарня»  Маловисківської 

міської ради Новоукраїнського району Кіровоградської області  

2. Про внесення змін до  переліку платних послуг, що надаються  населенню  КНП 

«Маловисківська лікарня»  Маловисківської міської ради Новоукраїнського району 

Кіровоградської області 

3. Про звіт про виконання фінансового плану КНП «Маловисківський ЦПМСД» за  2023 

рік 

4. Про передачу майна у господарське відання КНП ЦПМСД 

5. Про встановлення надбавок, надання матеріальної допомоги та преміювання міського 

голови 

6. Про бюджет Маловисківської  міської територіальної громади  на 2023 рік 

7. Про затвердження кількісного та персонального складу виконавчого комітету 

Маловисківської міської ради 

8. Про затвердження графіку звітування депутатів міської  ради перед виборцями згідно 



ст. 16 Закону України «Про статус депутатів місцевих рад»» за 2022 рік 

9. Про внесення змін до складу  Комісії  по інвентаризації та списанню основних засобів 

та малоцінного інвентарю Маловисківської міської ради 

10. Про затвердження звіту про здійснення Маловисківською міською радою державної 

регуляторної політики у 2022 році 

11. Про затвердження Переліку першого типу об’єктів комунальної власності  

Маловисківської міської територіальної громади, що підлягають передачі в оренду на 

аукціоні 

12. Про передачу з балансу комунального підприємства «Мала Виска житлово-

експлуатаційна дільниця» Маловисківської міської ради житлового 

багатоквартирного будинку за адресою вул. Шевченка, №72  у місті Мала Виска для 

самостійного управління співвласникам 

13. Земельні питання  

 

      Гульдас Ю.Л.: Прошу проголосувати за такий порядок денний пленарного засідання 36 - 

ї сесії міської  ради (поіменне голосування).  

ЗА-25   

                                                                                                      ПРОТИ-0 

                                                                                                                             УТРИМАЛИСЬ-0 

 

 

Гульдас Ю.Л.: ПОРЯДОК ДЕННИЙ приймається. 

 

Гульдас Ю.Л.: Нам необхідно затвердити РЕГЛАМЕНТ І ПОРЯДОК РОБОТИ 

пленарного засідання  36-ї  сесії. 

На ваш розгляд пропонується наступний регламент і порядок роботи пленарного засідання : 

-для повідомлень та оголошень депутатів міської ради – до 20 хвилин 

-для інформації з питання  порядку денного  – до 10 хв.;  

-для виступів та звернень до 10 хвилин, довідок та оголошень – до 3 хвилин в кінці роботи 

сесії.  

Роботу пленарного засідання чергової 36-ї сесії Маловисківської міської ради закінчити 

сьогодні, без перерви.  Інші пропозиції є? Немає. 

 

Прошу проголосувати за запропонований регламент і порядок роботи пленарного засідання 

сесії  (поіменне голосування)  

ЗА-25 

                                                                                                      ПРОТИ-0 

                                                                                                                            УТРИМАЛИСЬ-0 

 

Гульдас Ю.Л.: Відповідно до Регламенту Маловисківської міської ради восьмого 

скликання до 20 хвилин робочого часу надається депутатам міської ради, депутатським 

фракціям та депутатським групам для оголошення тексту заяв, звернень.  

У кого є заяви, звернення прошу оголосити. 

 

20 хвилин  

Депутат Терновий Д.М.: Депутатське запитання. Ситуація про виділення коштів на 

проведення ремонту опалення службового житла – квартири лікарів по вул. Центральній у 

м.Мала Виска. В минулому році виділено 50 тис. грн.., з них залишилося невикористаними – 

10 тис.грн., матеріали не придбані. Ремонт опалення службової квартири не закінчено, 

обігрівач відсутній. Півтора місяці у квартирі лікарів холодно. Юрій Леонідович, звертаюся з 

проханням – розберіться, будь ласка з фахівцями, які відповідають за проведення ремонтних 

робіт службового житла лікарки, яка надає медичні послуги дітям наших мешканців. 

 



Гульдас Ю.Л.: Зрозуміло. Буде вжито відповідних заходів. Надамо Вам відповідь. 

 

Депутат Бровченко О.Д.: Отримав клопотання від працівників Маловисківської мистецької 

школи про нарахування їм заробітної плати. Направлено депутатське звернення у відділ 

культури та туризму. Отримав відповідь – дві відомості на нарахування зарплати, де 

невідповідність по нарахуванню становить 2 – 3 тис. грн. Одна відомість з підписами 

директора закладу, начальника відділу та головного бухгалтера, інша – тільки за підписом 

начальника відділу та головного бухгалтера.  Прошу пояснення від головного бухгалтера 

відділу культури та туризму з даного питання  як нараховується зарплата працівникам 

мистецької школи. 

Керівництво відділу культури пресує працівників мистецької школи – були збори в 

колективі, витупи керівництва відділу були записані на диктофон та передані мені. Півтори 

години – я прослухав.  

Крім того, направлено депутатське звернення по використання коштів спеціального 

рахунку Маловисківської мистецької школи, які повинні бути затверджені рішенням 

педради. На 12 тисяч грн. немає рішення педради. Прошу надати відповідь. Прошу пояснити 

це і надати  письмову відповідь.  

 

Депутатка Коваленко І.Б.: Прошу надати письмову відповідь, хто відповідає за земельну 

ділянку на місці колишньої перевалки біля залізничної колії у м.Мала Виска. Територія 

занедбана, потребує благоустрою. Хто відповідає за цю ділянку і коли буде прибрано це 

стихійне сміттєзвалище?  

 

Депутат Ніколенко О.В.: Звертаю увагу на  депутатський запит про стан справ з договором 

про закупівлю вугілля для опалення навчальних закладів, який був озвучений га 

попередньому пленарному засіданні. Відповіді не отримав. Прошу надати інформацію. 

І з наступного понеділка, 30 січня, закінчуються зимові канікули, діти повертаються 

на навчання до загальноосвітніх навчальних закладів. Прошу перевірити стан якості 

Інтернету в загальноосвітніх навчальних закладах для забезпечення можливості навчання 

дітей в режимі он лайн. Дякую 

 

Депутатка Маркова Н.М.: Протягом грудня минулого року діти не підвозилися шкільним 

автобусом до навчальних закладів з сіл. У відповіді на моє депутатське запитання на 

попередньому пленарному засіданні відносно підвезення шкільним автобусом дітей з 

сільських територій зазначено, що підвезення скасовано у дні, коли були повітряні тривоги, в 

зв’язку з ракетними обстрілами, але наказ директорів загальноосвітніх навчальних закладів 

датований однією датою. Звідки директори могли знати ці дати наперед? У подальшому 

прошу вести системний підхід до видачі таких  наказів. А також забезпечувати підвіз дітей 

на навчання  з сільських територій до міських шкіл, тому що в деяких з них, наприклад, 

с.Миролюбівка, немає Інтернету, і діти залишаються поза навчальним процесом.   

Гульдас Ю.Л.: На Ваше критичне зауваження надамо відповідь. 

 

 

Гульдас Ю.Л.: Шановні колеги!  Переходимо до розгляду питань порядку денного: 

 

Про затвердження  структури  КНП «Маловисківська лікарня»  Маловисківської 

міської ради  Новоукраїнського району Кіровоградської області 

Інформує : заступник головного лікаря КНП «Маловисківська лікарня» Бушко Оксана 

Вацлавівна 

(доповідає Бушко О.В.)  

 

Гульдас  Ю.Л.:  Прошу проголосувати:  

ЗА-25  

                                                                                                      ПРОТИ-0 

                                                                                                                             УТРИМАЛИСЬ-0 



Рішення приймається  

 

Про внесення змін до  переліку платних послуг, що надаються  населенню  КНП 

«Маловисківська лікарня»  Маловисківської міської ради Новоукраїнського району 

Кіровоградської області 

Інформує : заступник головного лікаря КНП «Маловисківська лікарня» Бушко Оксана 

Вацлавівна 

(Доповідає Бушко О.В.)  

 

Гульдас Ю.Л.:  Прошу проголосувати:  

ЗА-25  

                                                                                                      ПРОТИ-0 

                                                                                                                             УТРИМАЛИСЬ-0 

Рішення приймається  

 

Про звіт про виконання фінансового плану КНП «Маловисківський ЦПМСД» за  2023 

рік 

Інформує : головний лікар КНП «Маловисківський ЦПМСД» Левченко Ольга 

Миколаївна 

(доповідає Левченко О.М.)  

 

Гульдас Ю.Л.:  Прошу проголосувати:  

ЗА-25  

                                                                                                      ПРОТИ-0 

                                                                                                                             УТРИМАЛИСЬ-0 

Рішення приймається  

 

Про передачу майна у господарське відання КНП ЦПМСД 

Інформує : головний лікар КНП «Маловисківський ЦПМСД» Левченко Ольга 

Миколаївна 

(Доповідає Левченко О.М.)  

 

Гульдас Ю.Л.:  Прошу проголосувати:  

ЗА-25  

                                                                                                      ПРОТИ-0 

                                                                                                                              УТРИМАЛИСЬ-0 

Рішення приймається 

Гульдас Ю.Л.:  В зв’язку з тим, що наступне питання містить конфлікт 

інтересів передаю головування секретарю ради.Заявляю про конфлікт 

інтересів та повідомляю, що підготовки у підготовуі та розгляді даного 

проєкту рішення не приймав.   

 

Постолюк Л.А.: Про встановлення надбавок, надання матеріальної допомоги та 

преміювання міського голови 

Інформує: начальник відділу бухгалтерського обліку Піньковська Олена Олександрівна 

(Доповідає Піньковська О.О.) 

 

Депутат Щербак В.В.: Комісією з питань бюджету розглянуто дане питання перед 

пленарним  засіданням 22 грудня 2022 року. Пропозиції комісією надано. 

 

Постолюк Л.А.: Шановні колеги, у кого з присутніх є запитання щодо даного проєкту 

рішення? 

 

Депутат Бровченко О.Д.: Озвучте суму заробітної плати міського голови. 

 



Піньковська О.О.: Нарахування 28 680 грн., до видачі – 25 087 грн. 40 коп. 

 

Депутат Щербак В.В.: Питання переплітається з бюджетом. Є ряд проблем у громаді, 

пов’язане з підвозом, опаленням, питання з дитячими садочками, заміною котлів. На комісії 

було озвучено ряд питань. Була пропозиція, в т.ч. і моя,  – давайте  стимулюючі виплати 

направимо  у резервний фонд, і повернемо у заробітну плату міського голови, коли будуть 

вирішені проблемні питання, які були озвучені у 20-хвилинці, та коли виконаються усі 

зауваження. Кошти будуть повернені у заробітну плату міського голови.   

 

Постолюк Л.А.: Колеги, зараз розглядається рішення про встановлення надбавки до 

заробітної плати  міського голови. До визначеного  законодавством розміру – як буде 

здійснюватися оплата праці голови громади. враховуючи премію та надбавку.  На разі мова 

йде не про фонд оплати заробітної плати міської ради, а про розмір зарплати. Прошу це 

враховувати під час прийняття рішення.  

 

Депутат Щербак В.В.: Ті ж відсотки впливають на фонд оплати праці міської ради. 

Більшість комісії підтримала, що стимулюючі виплати будуть повернуті міському голові, 

коли проблемні питання будуть вирішені. Чому я казав про фонд оплати – бо відсотки 

міського голови впливають на фонд.  

 

Піньковська О.О.: Виплата зарплати проводиться щомісяця. Якщо буде повернуто 

стимулюючі виплати з якогось місяця, то міський голова втратить у зарплаті за попередні, 

коли не виплачувалася премія та надбавка. 

 

Депутат Щербак В.В.: Міська рада може прийняти рішення не тільки про 50 відсотків, а й 

про 70 – 100 відсотків, для того щоб компенсувати невиплату надбавки за попередні місяці.  

Депутат Бровченко О.Д.: Я вже заморився розказувати. Заробітна плата – це плата за 

виконану роботу. Ми прожили вже місяць. Там по освіті не вистачає коштів на освіту – 

понад 3 млн грн.. Тому має бути хоч план, як ми будемо виходити. Хоч план по оптимізації 

опалення в навчальних закладах. От якби встановили котел на альтернативному пальному – 

ми б тільки на опаленні навчальних закладів зекономили б 8 млн грн.. От ми і хочемо 

стимулювати міськог голову працювати і заробляти кошти. Наші предложення не проходять. 

Ми б хотіли б, щоб воно працювало. У нас ще дуже багато проблем у комунальній службі – у 

нас неприбуткове підприємство. У нас є дорожній ремонтер, який в 2922 році працював 

тільки 11 днів.А за це все відповідальний міський голова.  

 

Депутат Ніколенко М.В.: Що таке надбавки та преміальні? Вони виплачуються за 

ефективну роботу. Буде ефективна робота буде - ефективна зарплата. 

 

Постолюк Л.А.: Під час звіту міського голови, який буде внесено на розгляд ради на одну з 

чергових сесій, треба внести додатковий розділ – про дисциплінарні стягнення, які накладав 

міський голова на керівників підпорядкованих структурних підрозділів та підприємств за 

допущені недопрацювання. Зараз ми обговорюємо питання про заробітну плату міськог 

голови, а не підпорядкованих йому посадових осіб. 

 

Депутатка Коваленко І.Б.:А як оплачується праця інших голів громад у нашому районі? 

Яка оплата праці у сільського голови Мар'янівської громади? І ще – сьогодні прозвучало 

багато критики, але міський голова відповідає за свою роботу, а не за роботу виконавців. 

Якщо є питання до міського  голови – то треба вказувати які конкретні. І не треба 

маніпулювати фактами перед громадою.   

 

Депутат Ніколенко О.В.: Кожен з вас  представляє наших мешканців. Жителів не цікавить, 

як працює кожна з ланок управляння нашої громади. Юрій Леонідович – відповідальна особа 

від виконавчої влади, відповідальний  за регулювання, контроль, забезпечення вчасного 

виконання роботи міської ради.  



А не шукати крайнього за помилки у роботі. Ми зараз стараємося перевести стрілки за 

допущені недоопрацювання на якихось спеціалістів.  

 

Постолюк Л.А.: На сьогодні наша Маловисківська громада справляється з усіма викликами 

воєнного часу. У нас дуже потужні люди у громаді. Але у громаді є лідер, керівник. І 

вирішальна у цьому роль – міського голови – Юрія Леонідовича, який керує нашою 

громадою. Припиняємо обговорення. Ставлю проект рішення «Про встановлення 

надбавок, надання матеріальної допомоги та преміювання міського голови» на 

голосування. Прошу голосувати.  

  

ЗА- 11 

                                                                                                      ПРОТИ-11 

                                                                                                                             УТРИМАЛИСЬ-1 

                                                                            Не голосувало – 2- Гульдас Ю.Л., Гульдас С.Ю. 

 

Постолюк Л.А.: Рішення НЕ приймається. Передаю головування міському голові Гульдасу 

Юрію Леонідовичу. 

 

Гульдас Ю.Л.: Дякую, шановні депутати. Є багато що сказати, але скажу – кожен бачить, те, 

що бачить, з врахуванням власних досягнень. Тому переходимо до проєкту «Про бюджет 

Маловисківської  міської територіальної громади  на 2023 рік». 

Інформує : начальник фінансового управління міської ради Похила Лариса Василівна 

(доповідає Похила Л.В.) 

 

Гульдас Ю.Л.: Зараз перейдемо до обговорення. Сьогодні треба переглянути свої амбіції. 

Ми затверджуємо бюджет нашої територіальної громади, в якому відображені питання 

розвитку усіх галузей, бюджет збалансований, погоджений виконкомом міської ради, 

розроблений відповідно до законодавства, тому маємо його підтримати.  

 

Депутат Щербак В.В.: Бюджетна комісія не підтримала бюджет в деяких пунктах, а саме – 

комісія напрацювала пропозиції по зменшенню зарплати по апараті міської ради. Треба йти 

на поступки. Пропонуємо зняти стимулюючі виплати – надбавки та премії, та закинути їх у 

резервний фонд. Найбільше проблемна галузь у громаді – освітня і комунальне 

господарство. Хотілося б щоб Ви нас чули, Юрій Леонідович. Ми з вересня місяця 

виступаємо за поновлення роботи ДНЗ «РОМАШКА»; були батьківські збори, де батьки 

понад шістдесяти дітей вимагали поновити роботу дитячого садка. У наших змінах - 

збільшити вартість харчо дня в зв’язку з ростом цін. Тому з квітня має бути поновлено 

роботу дитсадка, після закінчення договору з переселенцями. Погана ситуація з опаленням і 

придбанням вугілля. Вугілля низької якості. Моя була пропозиція – відкриємо садочки, 

замінимо котли – і по заробітній платі питання буде врегульовано.  

 

Депутат Бровченко О.Д.: Бюджетна комісія працює дуже плідно – під час підготовки до 

сесії бюджет було вивчено по рядку. У нас тільки по освіті не вистачає 20 млн, а тепер ще 3, 

3 млн. Ми маємо шукати. як зекономимо кошти. У нас не тільки діти не відвідували 

дитсадок, а й працівників відправили на дві третіх. Ми відправили людей на третину 

зарплати. І вимагаємо собі зарплату. Ми готові піти на поступки і прийняти бюджет зі 

змінами. Наша пропозиція залишається у силі. У грудні минулого року був неприйнятий 

бюджет тільки із – за неузгодження зарплати керівного складу міської ради. Керівний склад 

сає дбати, щоб бюджет наповнювався і працювати. Тому – кошти, які передбачалися, як 

стимулюючі виплати, пропонуємо направити у резервний фонд.  

 

Депутатка Коваленко І.Б.: Після грудневої сесії, коли був неприйнятий бюджет, в першу 

чергу до мене були звинувачення з боку вчителів громади – чому я не відстоюю їх інтереси? 

Але у протоколі комісії, оприлюдненому на сайті міської ради,  я не побачила вчителів. 

Організація благоустрою населених пунктів – нічне вуличне освітлення – за 2022 рік – 436, 2 



тис, план на 2023 рік – 600,0 тис. Мене цікавить Маловисківська лікарня, де пільгова пенсія, 

на яку пропонує комісія виділити кошти, 100 тис, які має виплачувати, згідно Закону 

України, саме підприємство, у якому рахуються пенсіонери, які вийшли на пільгову пенсію,  

а не міський бюджет. Паталогоанатомічна служба  - треба розібратися у обсягах 

фінансування цієї структури. Знімаються кошти із зарплати  відділу освіти та культури – не 

враховано штатний розпис. Знімаються кошти з працівників відділу культури. Штатний 

розпис відділу культури передбачає 3 одиниці бухгалтера. Можливо, і не треба три штатні 

одиниці, але спочатку треба внести зміни до структури відділу культури, щоб забезпечити 

законність. Рада не уповноважена затверджувати вартість харчодня у дитячому садку. 

Вартість харчо дня – це  повноваження виконкому, останнє рішення виконкому щодо 

вартості харчодня  прийнято. у вересні 2022 року. Щодо дитячого садочка «РОМАШКА» - 

чи будуть діти відвідувати? ДНЗ «ВЕСЕЛКА» має вільні місця, батьки дітей можуть 

влаштувати до дитсадка дітей дошкільного віку. Придбання пального для опалення 

навчальних закладів - 799 тис грн. – це сума не вирішить питання про дефіцит коштів для 

придбання зарплати. Легалізація заробітної плати – відповідна комісія не була затверджена 

міською радою. Чомусь деяких депутатів не цікавить наповнення місцевого бюджету за 

рахунок податків. Значить питання контролю за сплатою податків не здійснюється. 

Наостанок. Чотириста тисяч на розвиток спорту у громаді. Зараз воєнний стан і карантинні 

обмеження – де будуть проходити масові заходи?  Де кошти, які направляються на оплату 

праці учителів? Аванс учителі отримали, а чи отримають вони зарплату за січень – ми не 

знаємо. Бюджет міської ради має бути прийнятий. Рада має контролювати виконання 

рішення, в разі перевиконання бюджету кошти будуть перерозприділені за рішенням ради. 

Перенаправлення коштів, передбачених на зарплату міської ради, до резервного фонду не 

дасть результату – питання до роботи працівників ради будуть постійно. Прошу 

громадськість отримувати інформацію про рішення ради та роботу комісій з офіційного 

сайту і не піддаватися маніпуляціям. 

 

Депутат Зелюнко О.Ф.: Забрати чотириста тисяч із розвитку спорту – спортсмени від  

Малої Виски від імені громади ніколи не їздили на обласні змагання. Останній раз брали 

участь у обласних змаганнях від Маловисківського району. За 12 років спорт у громаді  був 

поза увагою. Новоукраїнська громада -  3 команди, 13 тренерів. Спорт розвивається у 

Новоукраїнській громаді також за рахунок позабюджетних коштів. Щодо коштів на освіту - 

коштів на вугілля не вистачає, і діти у школах вимушені навчаються у холодних 

приміщеннях, не знімаючи верхнього одягу. Комісія внесла пропозиція до проєкту бюджету 

для розвитку освіти і спорту.  

 

Гульдас Ю.Л.: Я завжди дбав про розвиток спорту у Малій Висці, зокрема футболу, і 

Олександр Францевич може це підтвердити. Надавав кошти на розвиток футболу. 

 

Депутат Щербак В.В.: Ми обговорюємо бюджет. Про дохідну бюджету. Чому ми не 

говоримо про надходження до бюджету?  І не доотримуємо від 2 до 3 мільйонів?. Чому не 

розірвані договори, де не сплачується орендна плата по додатковій угоді, хоча на це є законні 

підстави Не проведена інвентаризація земель сільськогосподарського призначення? Також не 

зроблено. По школі – харчування дітей треба підняти. Вчителі – медичний огляд в цьому 

році за власні кошти – об’явлено усім учителям. По дитячому садочку – персонал ДНЗ 

«РОМАШКА» отримує рік дві третіх зарплати, бо у приміщенні ДНЗ «РОМАШКА» 

проживають переселенці. Чому персонал не отримує зарплату? Вугілля для опалення 

дитсадка придбано за кошти, які були зекономлені на зарплаті, і цього вугілля вистачає 

тільки до 15 квітня. А далі? На новий опалювальний сезон коштів на опалення немає.  

Чому я не голосував за комісію з легалізації заробітної плати?  Я не довіряю людям, які мали 

працювати у комісії з легалізації заробітної плати. В ДНЗ «РОМАШКА» - переселенці, а не 

виховуються діти. На комісії я думав, що ми досягли порозуміння. Але не досягли. 

 

Гульдас Ю.Л.: На комісії ми обговорювали питання про розмір харчодня для дітей в 

дошкільних та загальноосвітніх навчальних закладах. Давайте розберемося, чи були 



звернення від батьків про збільшення вартості харчодня.   Чи були звернення по харчуванню 

від батьків? Кожного дня відслідковується якість харчування і відвідування дітей, і 

зауважень немає.  

 

Гончарова А.В.: Коли провели опитування батьків щодо харчування на батьківських 

зборах,– батьки схвалили - в разі потреби організувати проведення  збільшення вартості 

харчодня. У ДНЗ «РОМАШКА» з вересня 2022 року працює група з короткотривалим 

преребуванням – з 31 дітей по списку дитсадок відвідує 16-17 дітей, зараз, в час шкільних 

канікул – 6-7 дітей щодня.  

 

Гульдас Ю.Л.: Спорт у громаді – це не тільки футбол, є і гуртки по дзю –до, легкій атлетиці, 

інші.  

 

Гончарова А.В.: Проведення спортивних заходів – у нас проводяться через ДЮЦ. Працює 

гурток легкої атлетики, де діти активно беруть участь у змаганнях.  Працюють і інші 

спортивні гуртки, діти займаються і приймають участь у змаганнях усіх рівнів. Відділ освіти 

забезпечує підвезення дітей на змагання. По факту ми можемо профінансувати участь наших 

дітей у змаганнях. По закладу «Старт» ми внесли зміни до цільової програми, згідно якої 

можемо профінансувати спортивні заходи. На такі заходи вистачить суми у розмірі 400,0 тис. 

грн. 

 

Гульдас Ю.Л.:Оголошую 10 хвилин перерви. 

(ПЕРЕРВА) 
  

Депутат Бровченко О.Д.: Інно Борисівно Коваленко – до вас. По освітленню – економія 

електроенергії. По моргу – кошти на зарплату людині, яка виконує обов’язки. Кошти НСОЗ 

не передбачено, тому треба виділити кошти з місцевого бюджету. По туалету ЗШ №3 – Юрій 

Леонідович обіцяв, що біля стадіону «Колос» буде побудований новий сучасний туалет. Ви 

їздили по обміну досвідом у Карпати. Заяву не написала, зарплату за ці дні отримали. Ми 

взяли табелі. Це використання бюджетних коштів. Ви їздили, гроші не повернули. 

 

Гончарова А.В.: Є наказ про вирахування коштів із зарплати директора Коваленко І.Б. за ці 

дні, коли її не було на роботі.  

 

Депутат Кузьмич В.П.: Це вже надоїло слухати. Якби хлопці, що воюють, це чули, що 

робиться тут у залі, ми б себе вели по іншому. У відділі вираховуються кошти, якщо людина 

не на роботі. Табель подається тричі на місяць і все контролюється. Відносно спорту – я не 

згодний, що 12 років ніхто не займався  - займався тільки ДЮЦ. А дорослим спортом 

займалася Анна Гдешинська. Брали участь і дорослі і діти у змаганнях за межами громади. 

Діти їздили на всеукраїнські змагання, фінансувалися за рахунок місцевого бюджету  добові 

і відряджувальні. Давайте не шукати обвинувачень, а шукати злагодженості. Згадайте 

Миролюбівську школу – не дослухалися один до одного, а вчителі там залишилися крайніми. 

І наостанок – ми говоримо про зарплату працівників міської ради і підпорядкованих закладів, 

але яке ми маємо право?  

 

Гульдас Ю.Л.: Щодо надвірного туалету біля Маловисківської школи №3. Ви, депутати,  

гроші на будівництво  не виділили. Коли був розроблений проєкт «Стадіон» в рамках 

програми «Велике будівництво», кошти були передбачені, в т.ч. на надвірний туалет. На 

даний час у школі поряд з стадіоном працюють внутрішні туалети, і діти, які займаються 

спортом, можуть ним скористатися. 

 

Депутатка Маркова Н.М.: Можна було закрити очі на туалет. Коли немає світла, а це зараз 

часто,  – внутрішні туалети у школі не працюють, і діти не можуть ними скористатися. Тому 

питання повинно бути вирішено. Питання про харчування дітей пільгових категорій – 

безкоштовне, чи прийняте рішення виконкому міської ради про забезпечення харчування 



дітей військовослужбовців?  

 

Гончарова А.В.: На лютий місяць буде внесено питання на розгляд виконкому.   

 

Гульдас Ю.Л.: Шановні присутні, бюджет на 2023 рік не усіх задовольняє, але він має бути 

прийнятий. Вношу на голосування проєкт «Про бюджет Маловисківської міської 

територіальної громади на 2023 рік» (за основу та в цілому)Прошу голосувати.  

 

ЗА- 13 

                                                                                                      ПРОТИ-2 

                                                                                                                           УТРИМАЛИСЬ-10 

 

Гульдас Ю.Л.:  Рішення НЕ приймається. Є протокол бюджетної комісії №35. Пропозиціяі – 

зняти кошти з фонду оплати заробітної плати працівників міської ради. Фонд оплати праці 

міської ради, згідно проєкту рішення про бюджет, - 9, 5 млн., ділимо на 12 місяців і на 63 

працівника міської ради. Виходить 12, 566 грн. - середня заробітна плата працівника міської 

ради, кваліфікованих працівників, спеціалістів, які мають по два дипломи про вищу освіту; 

кошти забирають у резервний фонд, а тоді будуть видаватися за бажанням депутатів, якщо 

будуть їх слухати, а не будуть їх слухати – не дадуть. Моя мета – щоб розвивалася громада. 

Міська рада працювала з вересня місяця над бюджетом – і бюджет складений правильно, він 

збалансований і передбачає забезпечення розвитку усіх галузей. Не може бути особистих 

бажань, це бюджет громади, в якій проживає 15 тисяч мешканців.   

 

Депутат Щербак В.В.: Ми також не собі додому. Ми надамо, бо слово своє тримаємо. Я по 

бюджету. Я про садочок. Ми з вересня просимо його відкрити. Ви знаходите відмовки, щоб 

не відкривати. Ми про тепло у школі. Ми погане хочемо, щоб у школі  тепло? Ніхто з міської 

ради на зборах у дитячому садку не був. Там батьки хотіли бачити міського голову.  А я був 

на зборах, і пообіцяв, що буду захищати інтереси батьків дітей, які відвідують ДНЗ 

«РОМАШКА». Треба терміново відкривати дитячий садок, бо ми його вгробимо. Давайте 

відновимо роботу дитсадка «РОМАШКА». 

 

Гульдас Ю.Л.: На рахунок харчування – скарг з боку батьків щодо харчування до міської 

ради не надходило, харчування якісне і відповідає вимогам. Батьки були здивовані, що 

взагалі ставиться питання про харчування. Давайте вирішувати питання спільно, і разом 

працювати на громаду.  

 

Депутат Щербак В.В.: Треба виконати роботу – відновити роботу дитсадка «РОМАШКА». 

 

Депутат Підгорний О.М.: Я взагалі не збирався виступати. Я по бюджету. Я по котлу в 

ліцеї. Якщо топить неякісним вугіллям – 2 тони, якщо дровами – 5 складометрів. Я що 

погане пропоную – економія коштів 20 тисяч на добу. Вам не подобається директор ліцею – 

Ви влаштовуєте геноцид усьому закладу, проти колективу, проти моїх людей.  

Тепер по зарплаті вчителів не вистачає понад 3, 2 млн. на оплату праці учителів. Тому треба 

вирішувати, які заклади будуть працювати - дайте нам план розвитку закладів. У нас також  

не вистачає 3 – 4 млн. на опалення, тому треба вирішувати, які заклади будуть працювати.  

По заробітній платі працівників міської ради – касові видатки за 2023 рік - 9,1 млн., ми 

відкидаємо індексацію – приблизно 200 тисяч, відкидаємо зменшення населення згідно 

закону, відкидаємо тих, хто звільнився і був мобілізований. Ми виходимо на суму 8,1. Ми 

даємо 8,8 млн., і обіцяємо до кінця року Вам ще додати 1 млн. додати, якщо виконаються усі 

питання. Це не компроміс? Я вважаю, що це компроміс. Ми залишаємо цей мільйон у 

резервному фонді  і обіцяємо його не витрачати. Закликаю до співпраці.    

 

Депутат Онипсенко В.М.: У мене запитання – мені треба пояснювати Вам, Олег 

Михайлович, чому я так голосую? Я поясню. Вирішити питання шляхом,  який робить 

бідних людей ще біднішими – це не вирішення проблеми. Ви ж також відстоювали інтереси 



вчителів, і я Вас завжди у цьому підтримував. Але сьогодні інша ситуація. Чому працівники 

міської ради повинні отримувати зарплати менші, ніж вчителі? Для них 12 тисяч – це 

достатньо? 7 тисяч на руки. Ми скоро залишимося без апарату міської ради. Ви хочете мене 

звинуватити, що я не люблю вчителів? Одні Ви любите вчителів. Ви закликаєте, Олег 

Михайлович, до компромісу, але тільки на Ваших умовах. А це не компроміс. Бо якби були 

компроміси, ми б відмовилися від популізму, і зав’язали б паски – і у школі буде холодніше, 

і вдома. І нам треба економити – бо війна. Я за спорт, але 400 тисяч для нас – це багато. 

Аматорський спорт – ми маємо створити умови для їх занять спортом, а не фінансувати їх 

виїзди на змагання. Сьогодні війна, жити треба в умовах війни, і кошти рахувати в умовах 

війни.  

 

Депутатка Кравченко – Бобринець С.Г.: Не буду нікого звинувачувати. Повертаюся до 

бюджету. Робота у місцевому самоврядуванні – це не легко. Звертаюся до своїх колег. Є 

питання до міської ради по багатьох галузях – і по освіті, і по спорту. Пропоную кошторис 

по міській раді залишити на рівні минулого року. 

 

Депутат Бровченко О.Д.: Як голова комісії – ми залишили все на рівні минулого року, але 

Юрій Леонідович вміє маніпулювати, а у них прибиральниця отримувала – 7 тисяч, а 

керівництво – нараховували 23 – 24 тисячі. А ми навпаки, збільшили рядовим працівникам 

міської ради. 

 

Депутатка  Кавун Н.А.: Я також підтримую залишити зарплату на рівні минулого року. 

Зараз, в умовах війни і інфляції, коли знецінюється життя, ви хочете ще позбавити 

працівників частини заробітної плати. І не урівнюйте зарплату технічного персоналу і 

фахівців. Чому працівники міської ради повинна заробляти меншу зарплату, ніж 

колдоговорі? Чому люди з вищою зарплатою мають отримувати низьку зарплату? Якщо 

людину не мотивувати зарплатою, то людина не буде рости професійно.  

 

Піньковська О.О.: Заробітна плата закладена на 2023 рік по кошторису 2022 року. Економія 

заробітної плати в минулому році виникла в зв’язку з зменшенням виплат – в минулому році 

протягом кількох місяців ми виплачували мінімальну заробітну плату. Також економія 

фонду зарплати виникла за рахунок вакантних посад в апараті міської ради. Ми не 

заповнювали ці вакантні посади, бо не знали, чи будуть у нас надходження до бюджету, щоб 

платити зарплату взагалі. У цьому році ви скоротили видатки на вакансії. В минулому році 

ви зняли з нас кошти на соціально – побутову  допомогу. Зняли частину коштів з оздоровчих. 

Зараз ви знімаєте стимулюючі виплати – це урівняє зарплати керівників структурних 

підрозділів і рядових працівників.   

 

Депутат Щербак В.В.: Вболіваєте за своїх. А в навчальних закладах також люди працювали 

на мінімальну зарплату в минулому році, які є найбільш незахищеними верствами населення. 

Не маніпулюйте – ми не забираємо, ми перекидаємо у резервний фонд, ми повернемо їх 

назад. Існує недовіра.  

 

Депутат Ніколенко М.В.: Ясно і чітко – є ефективність – є оплата, немає ефективності – 

немає оплати. Преміальні і надбавки є мотивацією працівників до ефективності у роботі. 

Сесія – вищий орган, і його рішення треба виконувати. Працювала бюджетна комісія, 

працювала ефективно. Зацікавленість міської ради у гідній зарплаті – ми це зберігаємо, і в 

будь який момент зможемо вам повернути ці кошти.   

 

Дубченко О.Є.: Зараз по Україні оголошено повітряну тривогу. В нашому регіоні вже є збиті 

шахіди. Ми дозволяємо собі проводити сесію в умовах повітряної тривоги. Мені шкода, що 

не побачив єдину команду, яка б працювала б на громаду. Об’єднайтеся в одну команду. Є 

бюджет – затвердьте його і рухайтеся далі. У нас сьогодні війна, фронт, є нагальні справи. 

Закінчиться війна – будете проводити виборчі кампанії. Прохання – перегляньте політичні 

погляди. Перегляньте своє відношення один до одного. Для чого переходите на особистості? 



Зробіть перерву 5 хвилин, видихніть і через 5 хвилин прийміть бюджет. Не робіть з вашої 

громади інваліда.  З 13 громад в усіх затверджені бюджети. Крім . Як представник 

Президента України я Вас прошу – є більш загальніші проблеми, які стосуються наших 

військових. Сьогодні нагальна проблема як живуть діти і сім’ї  загиблих або тих, хто на 

фронті. Думати треба про тих, хто зараз на війні. Ви зараз трохи не туди рухаєтеся. Ви 

обливаєте один одного брудом без конструктиву. Що дасть неприйняття бюджету – кому 

буде легше? Хлопцям на передовій? Що буде далі? Ну, не дасте зарплати міській раді? Кому 

від цього буде легше? Я не маю права на вас впливати, але конструктиву я не побачив. Не 

між собою треба шукати ворогів. У нас є спільний ворог, якого ми маємо спільно подолати. 

Сподіваюся, що ви приймете сьогодні бюджет і громада буде розвиватися. На разі маю з 

вами попрощатися – маю термінові справа. На все добре. 

Гульдас Ю.Л.: Оголошується перерва на 5 хвилин. 

(перерва) 

Гульдас Ю.Л.: Продовжуємо пленарне засідання. Свої обіцянки я завжди виконую, в т. ч. 

обіцянки депутатам. Є проблема з опалення. Є пропозиція від компанії по альтернативним 

видам опалення, перший проєкт, який розглядається – Маловисківська лікарня. Це сучасний 

вид опалення, де місцева рада закуплятиме послугу з теплопостачання. На разі вивчається 

питання про перспективи такого виду опалення. Сьогодні треба приймати рішення 

економічно обґрунтовані.  

 

Гульдас Ю.Л.: Ставлю на голосування. 

Про бюджет Маловисківської міської територіальної громади на 2023 рік (за основу та 

в цілому) 

ЗА- 13 

                                                                                                      ПРОТИ-2 

                                                                                                                           УТРИМАЛИСЬ-10 

 

Гульдас Ю.Л.: Рішення НЕ приймається. Ставлю на голосування  

Про бюджет Маловисківської міської територіальної громади на 2023 рік (повернутися 

до голосування) 

ЗА- 25 

                                                                                                      ПРОТИ-0 

                                                                                                                             УТРИМАЛИСЬ-0 

 

Гульдас Ю.Л.: Рішення  приймається. Ставлю на голосування 

Про бюджет Маловисківської міської територіальної громади на 2023 рік (за основу) 

ЗА- 25 

                                                                                                      ПРОТИ-0 

                                                                                                                             УТРИМАЛИСЬ-0 

Гульдас Ю.Л.: Рішення  приймається. Ставлю на голосування 

Про бюджет Маловисківської міської територіальної громади на 2023 рік (за 

пропозицією бюджетної комісії) 

ЗА- 12 

                                                                                                      ПРОТИ-4 

                                                                                                                             УТРИМАЛИСЬ-9 

Гульдас Ю.Л.: Рішення НЕ приймається. Ставлю на голосування Про бюджет 

Маловисківської міської територіальної громади на 2023 рік (повернутися до 

голосування). Прошу проголосувати:  

ЗА-13  

                                                                                                      ПРОТИ-4 

                                                                                                                             УТРИМАЛИСЬ-4 

Гульдас Ю.Л.: Рішення НЕ приймається. Оголошую перерву у пленарному засіданні. Про 

дату продовження вам повідомить секретар ради. На все добре.  

 

Міський голова                                                                        Юрій ГУЛЬДАС  


